

《单词百科:seaboard是什么意思?seaboard怎么发音?seaboard的解释和用法》

英语单词seaboard是什么意思?seaboard怎么读?seaboard怎么发音?简答网为您整理了seaboard的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



seaboard怎么读

seaboard的读音:[si:b :d]

seaboard的意思

1、 n.沿海地区，海滨;

seaboard的近义词

1、 coast n.海滨;

2、 coastline n.海岸线;海岸地形（或轮廓）;

- 3、seashore n.海岸，海滨；
- 4、seaside n.海滨；海边；
- 5、shore n.岸，滨；沿海国家；

seaboard的双语例句

1、We got a guy working the whole Eastern Seaboard murdering up and down the coast.

我们现在有人在查整个东部上下海岸的谋杀案件。

2、Floodwaters are inundating states up and down the Eastern Seaboard.

洪水淹没了东部沿海各州。

3、New York City is on the Atlantic seaboard.

纽约市位于大西洋岸边。

4、There may be only 300 North Atlantic right whales along the Seaboard, Perrin said.

佩兰说,沿东海岸可能只有300头北大西洋露脊鲸了。

5、In seaboard cities, the waterfront was the most important and colorful part of town.

在沿海城市, 码头区是城市中最重要、最有活力的地区。

6、Australia's eastern seaboard

澳大利亚东部沿海地区

7、...the Eastern seaboard of the USA.

美国的东海岸

8、Most along China's seaboard. You need free time to watch birds, and money.

但是中国西南山林对鸟类学家而言近乎是处女地。

9、But it's not alone . Here along the Atlantic seaboard, rising sea levels threaten entire communities.

在大西洋沿岸, 不断上升的海平面正在威胁着整个大陆.

10、 Arrived at the station which is in daily communication , by numerous trains, with the Atlantic seaboard!

到了这个每天都有无数火车开往美国东部的奥马哈了!

11、 Away from the eastern seaboard, the state sector still dominates.

但是除东部沿海地区外, 其余地区还是为国有经济主导.

12、 Our itinerary plan is to go up the eastern seaboard.

我的旅行计划是到达东部海岸.

13、 My family lived in a seaboard city.

我家过去住在一个海滨城市.

以上是简答网为您整理的seaboard怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于seaboard的用法

、seaboard的释义、seaboard的相关

详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/seaboard>